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Närvarande

Ordförande Adam ”Ortis” Orthag
Vice Ordförande Alexander ”Alex” Ternström

Kassör Hugo Modin Asklid
Sekreterare Hugo ”Råde” Rådegård

Årskursrepresentant åk1 Kasper Aasmundsen
Matansvarig Adam Molnar

Masteransvarig Madicken Astorsdotter

§1 Mötets öppnande Adam Orthag öppnar mötet kl. 12:08.

§2 Val av justerare Madicken Astorsdotter väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet Vi höll SNFika fredagen innan tentaveckan. Vi hade asplunch igår.
• Ortis har faktiskt inte gjort så mycket sedan sist. Han har varit med och

lagat mat nu i veckan.
• Alex har skickat lite mail och pr inför cocktailpartyt.
• Råde har skrivit färdigt de senaste två protokollen.
• Kasper mår helt okej. Har påbörjat de nya kurserna lite smått.
• Adam har fixat inköpslista och varit med och handlat.
• Madicken har handlat inför cocktailpartyt tillsammans med Hugo, Adam

och Isak. Hon var sjuk en del av tentaveckan så hon missade tyvärr en av
sina tentor.

§5 Kurser
• Åk1: Det har varit tentor. Kasper anser att tentan i Flervariabelanalys

var rätt svår. Thomas lyckades pricka in det som folk tränat minst på
och som kommit färst gånger på tidigare tentor. Dynamiktentan hade två
av tre uppgifter som var tagna från tidigare tentor. När det gäller de nya
kurserna så tycker Kasper att Cederwall i Mekanik 2 är ganska bra än så
länge. Hans tavelteknik är suboptimal men han förklarar bra. Föreläsaren
i Sannolikhet och statistik, Erik Broman, verkar riktigt bra. Kasper säger
att han har potential att vara bland de bästa föreläsarna hittills.

• Åk2: Alex tror att Julie har gjort ett fel i sin tenta i Fourieranalys. Folk
har fått väldigt skumma svar om de ens har lyckats lösa ut något alls. Alex
vill dock säga att det finns en möjlighet att han har fel och det bara är han
som inte kan fourier. Tentan i Vektorfält och elektromagnetisk fältteori var
hyfsat svår. Hittills verkar både Optik och Kontinuummekanik bra.

• Åk3: Madicken missade Algebra-tentan, men det verkar överlag som att
folk tyckte att den var ganska lätt. Hon tycker att vi bör skriva lite om
kursen i vår överlämning i och med att vi har haft en del problem med
den under året. Hon har nu böjat med Miljö och matematisk modellering.
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Hon tycker än så länge inte att den är jätteintressant och de har mer
obligatoriska moment än vad hon är van vid. För F säger Ortis att tentan i
Subatomär fysik var mindre typad än vanligt. Frågorna var rimliga utifrån
kursen, men var inte riktigt det man väntade sig om man kollade på
gamla tentor. De har nu haft första föreläsningen i Miljöfysik. Tünde är
en väldigt engagerad föreläsare. Hon hade kollat upp vad de haft tidigare
kurser, och har gjort om kursen mycket från tidigare år.

• Master: Simulation of complex systems som är en obligatorisk kurs på
CAS fick ett snittbetyg 2,95 och examinatorn måste därmed skapa en
arbetsplan för att förbättra den nästa år.

§6 Cocktailparty Matlagning pågår för fullt. Vi fick inte mycket lagat igår förmiddag på grund
av asplunchen, men lyckades kompensera ganska bra på eftermiddagen. Alex
informerar om att vi inte kommer att ha tillgång till Nexus förens vid 17 på
torsdag, då det är bokat tills dess.

§7 Student Voice Det är dags för Student Voice om knappt en månad. Ortis undrar om vi har
några frågor vi vill ha med. Råde säger att han inte har något särskilt som han
gärna vill ta upp men att man skulle kunna ha en fråga om vilka kurser som
folk har som favorit och vilka de tycker mindre om. Ortis och Alex tycker inte
att det låter helt fel.

§8 Aspning Styret har Casekväll samma dag som vi. Vi valde datum först, men de var först
med att publicera sitt datum. Alex föreslår därför att flytta på den. Det som
passar bäst för oss vore onsdag 17/4. Alex tycker att det är synd att båda aspar-
ren då ligger på onsdagar ifall det är någon asp som har något återkommande
på onsdagar. Vi hittar dock inget annat bra alternativ på datum.
Ortis vill även spika vilka som ska vara våra representanter i valberedningen.
Ortis och Alex har tidigare vissat intresse, men han undrar om det är någon
mer som är taggad. Det är det inte, så det bestäms att det blir de två. Ortis
har tillsammans med Joel Sandås bokat in ett möte mellan våra representanter
och valberedningen imorgon. De ska då diskutera vad vi anser är meriterande
för att sitta i SNF. Alex anser att de bör vara läs- och skrivkunniga. Madicken
anser att det är viktigt att de är insatta i studierna, har åsikter och att de
vågar säga ifrån och klaga om något inte är som det bör. Det nämns också att
det är fördelaktigt med en blandning av årskurser och program för att få insyn
på så många fronter som möjligt.

§9 Övriga frågor

§9.1 Masterenhet Madicken informerar om att masterenheten inte kommer att ha ett möte läs-
vecka 1 denna läperiod, utan att det blir efter påsk istället. Detta är på grund
av att hon är väldigt upptagen under luncherna i början av läsperioden.

§10 Nästa möte Tisdag 26/3, kl. 12:01 i Acceptorn.

§11 Mötets avslutande Adam Orthag avslutar mötet kl. 12:49!
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Figur 1: https://xkcd.com/1689/
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